

BERNARD FAURIE

Hermitage Greffieux Bessard



CÉPAGES: 100% Syrah

SOL: Basé dans la vallée du Rhône en France. Les 4 hectares de vignobles sont répartis à peu près également entre les appellations Hermitage et Saint-Joseph dans le nord du Rhône. Vignobles en terrasses escarpés plein sud avec vue sur le Rhône. Environ 300m d'altitude. Les sols sont labourés, pas d'herbicide ni d'insecticide, de soufre et de cuivre contre le mildiou / oïdium.

VIGNIFICATION/ELEVAGE: Récolté à la main. Des grappes entières sont écrasées à pied dans de vieux réservoirs en bois. La fermentation est naturelle. Vin vieilli en vieux demi-muid.

DEGUSTATION:

Droite, racée, fraîche et subtile.

GRAPE VARIETIES: 100% Syrah

SOIL: Based in the Rhône Valley in France. The 4 hectares of vineyards are spread more or less equally between the Hermitage and Saint-Joseph appellations in the north of the Rhône. Steep south-facing terraced vineyards overlooking the Rhône. Around 300m altitude. Soils are ploughed, no herbicide or insecticide, sulphur and copper against mildew/oidium.

VINIFICATION / AGEING:

Harvested by hand. Whole clusters are crushed by foot in old wooden tanks. Fermentation is natural. Wine aged in old demi-muid. Bottled by hand.

TASTING:

Mouth: Straight, racy, fresh and subtle.